

**Subject: Appointment of Chief Executive Officer for OQ Exploration and Production S.A.O.G.**

**Date: 12.02.2026**

**الموضوع: تعيين الرئيس التنفيذي لشركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع.**

**التاريخ: 12.02.2026**

In accordance with the disclosure requirements, OQ Exploration and Production S.A.O.G. ("OQEP" or the "Company") hereby announces that the Board of Directors of the Company (the "Board") has appointed Eng. Mahmoud Abdullah Al Hashmi has appointed as Chief Executive Officer, effective 12<sup>th</sup> February 2026.

Eng. Mahmoud brings over 27 years of experience in the oil and gas industry. Throughout his career, Mahmoud has held several senior leadership positions, including Chief Operating Officer, Vice President Operated Assets, Managing Director of Musandam Oil & Gas Company, in addition to several senior leadership and technical roles across operations, productions, and technical functions.

The Board extends its heartfelt best wishes to Eng. Mahoud. The Board is confident that Eng. Mahoud's leadership will drive the growth and success of OQEP.

امتنالاً لقواعد الأفصاح، تود شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع. "الشركة" أن تفيدكم علمًا بأن مجلس إدارة الشركة قرر تعيين المهندس محمود بن عبد الله الهاشمي رئيساً تنفيذياً للشركة اعتباراً من اليوم 12 فبراير 2026 م.

يمتلك المهندس محمود خبرة تمتد لأكثر من 27 عاماً في قطاع النفط والغاز، وخلال مسيرته المهنية، شغل عدداً من المناصب القيادية البارزة، من بينها الرئيس التنفيذي للعمليات، ونائب الرئيس للأصول التشغيلية، والمدير العام لشركة مستدم للنفط والغاز، إلى جانب مناصب قيادية وفنية في مجالات العمليات والخدمات الفنية والإنتاج.

يعرب مجلس إدارة الشركة عن ثقته بقدرات المهندس محمود الهاشمي القيادية في تطوير الأعمال وتحقيق أهداف الشركة ومتمنين له التوفيق والسداد.

Warm regards,

**OQ Exploration and Production S.A.O.G.**

مع خالص التقدير والاحترام،

**أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع.**

**Board Secretary**

**Ishaq Al Mahrouqi**

**أمين السر**

**اسحاق المحرولي**

